
Jednání Školské rady Gymnázia, Příbram, Legionářů 402 dne 22. 10. 2024 
 

Místo jednání: Gymnázium, Příbram, Legionářů 402 – ředitelna 
 
Přítomni: Aleš Barášek 

Mgr. Václav Havlíček 
Daniel Horák 

                  Mgr. et. Mgr. Jan Charvát Ph.D. 
Mgr. Simona Luftová 

 
Omluven: Petr Halada 
 
Hosté:  Mgr. Iva Kadeřábková 
 

Program jednání školské rady: 

1) Schválení výroční zprávy 

2) Slučování gymnázií 

3) Hospodaření školy 

4) Akce školy v 1. pololetí 2024/2025 

5) Diskuze 

Program jednání byl odsouhlasen 

1) Schválení výroční zprávy 

Výroční zpráva za školní rok 2023/2024 byla schválena všemi členy Školské rady (6 hlasů). 

● Zpráva byla hodnocena pozitivně jako kvalitně zpracovaný dokument komplexně mapující 

škálu statistik, informací a aktivit školy. 

● Členy rady byly vzneseny pouze drobné připomínky k překlepům ve zprávě.  

 

2) Slučování gymnázií  

● Budova detašovaného pracoviště Balbínova je postupně předávána Základní škole, probíhá 

její rekonstrukce. 

● Od června 2024 se 4 třídy z detašovaného pracoviště Balbínova přesunou do budovy 

Legionářů. 

● Ředitelka Iva Kadeřábková věří v hladký průběh slučování, které se dostává do poslední fáze 

fyzických přesunů. 

● Komplikací je plánovaná nadstavba školní jídelny, jejíž realizace se protahuje kvůli 

výběrovému řízení na projektovou kancelář. Revitalizace vybavení jídelny je plánována na 

letní prázdniny. 

● Škola se potýkala s nedostatkem učitelů, zejména v aprobacích matematika a fyzika. 

● Paní ředitelka vyzdvihla kvalitu a entuziasmus stávajících pedagogů, kteří i přes těžké 

podmínky ve školství setrvávají na škole a vytvářejí spolehlivý a erudovaný sbor. 

● Problematické je nahrazování provozních zaměstnanců, které lze obtížně sehnat kvůli nízkým 

mzdám. 



3) Hospodaření školy 

● Pro školu se stává výzvou financování provozu, rostou náklady na energie a služby. 

● Další finanční náklady představují požadavky zřizovatele, například požadavek na zpracování 

energetických průkazů budov na náklady škol. 

● Zdražuje elektronická evidence „systém Bakaláři“. 

● Škola proto aktivně hledá možnosti úspor a dotací. 

 

4) Akce školy v 1. pololetí 2024/2025 

● Škola kontinuálně vytváří pestrou nabídku školních akcí, mezi něž patří například tradiční 

akce: adaptační kurz prvních ročníků, Halloween, festival Samet, dny otevřených dveří, 

sportovní turnaje, ale i nové iniciativy, jako například akce Krevní Challenge. 

 

 

5) Závěrečná diskuze 

● Členové Školské rady se shodli na důležitosti rozvíjení komunikačních dovedností a 

sebeprezentace studentů v době rostoucího vlivu umělé inteligence. 

● Padl návrh na zavedení dramatické výchovy jako třetí větve estetické výchovy (vedle výchovy 

výtvarné a hudební).  

● Simona Luftová informovala o možnosti zavedení AP zkoušek (Advanced Placement) jako 

alternativy k maturitě, s ohledem na rostoucí zájem studentů o studium v zahraničí. 

● Ředitelka Iva Kadeřábková zmínila úspěšnou spolupráci s Centrem talentované mládeže 

(CTM). 

● Byla diskutována problematika nadužívání mobilních telefonů žáky a pozitivní zkušenosti s 

omezením jejich užívání o přestávkách v nižších ročnících osmiletého studia. 

 

Závěr: 

Schůze Školské rady proběhla v konstruktivním duchu. Členové rady byli informováni o aktuálním 

dění na škole a diskutovali o klíčových otázkách pro další rozvoj gymnázia. 

 

zapsal: Jan Charvát 

 

 

ověřil: Václav Havlíček 

 

 

 


